



Bestyrelsesmøde d. 22-04-2015 - Referat

Sted: Peter Strøm Christensen

Inviterede: Thomas Andreasen, Thomas Olesen, Jesper Hansen, Ole Hansen, Peter Strøm Christensen, Daniel Skjødt, Christian Daugaard, Christian Poulsen, Reza Karimi, Casper Venø Poulsen, Rune Koertz

Tilstedeværende: Thomas Olesen, Jesper Hansen, Peter Strøm Christensen, Christian Poulsen, Reza Karimi, Casper Venø Poulsen

Fraværende: Thomas Andreasen, Ole Hansen, Daniel Skjødt, Christian Daugaard, Rune Koertz

Referent: Jesper Hansen

Ordstyrer: Reza Karimi

Den nye konstituerede bestyrelse fremgår som følger.

- **Formand:** Jesper Hansen
- **Næstformand:** Ole Hansen
- **Kasserer:** Peter Strøm Christensen
- **Menige medlemmer:** Thomas Andreasen, Thomas Olesen, Christian Daugaard, Christian Poulsen, Reza Karimi, Casper Venø Poulsen
- **Suppleanter:** Daniel Skjødt, Rune Koertz



Indhold

| | |
|------------------------------------------------------------|---|
| 1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde | 3 |
| 2. Klubbens vedtægter | 3 |
| 3. Klubbens økonomi | 3 |
| 4. Sponsor | 4 |
| 5. Old Irish Pub | 4 |
| 6. Serie 2 / serie 5 - fremtiden | 4 |
| 7. Bødeminister | 5 |
| 8. Andet | 5 |
| 9. Overføres til næste bestyrelsesmøde | 6 |
| 10. To-do-liste | 7 |



Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

- Godkendt af alle

2. Klubbens vedtægter

- De forældede vedtægter er blevet renskrevet på nyt og digitaliseret.
- Godkendelse ved afstemning:
 - **FOR: 10**
 - **IMOD: Ingen**
 - **IKKE STEMTE: 1**
- "Opdateringen" er hermed godkendt ved flertal.

3. Klubbens økonomi

- Klubbens nuværende kassebeholdning er pt. på **1174,50** hvorfor der skal besluttes en hurtig løsning for at dække udeståender hos kreditorer.
- Udestående fakturaer
 - Sport24 – **1307,30** (trøjer) + **ca. 400,-** (tape, isposer, etc.)
 - Idrætshøjskolen, kunstbane efterår2014/forår2015 – **3375,-**
 - AAR Kommune, indendørs baneleje vinter2014/2015 – **1112,25**
 - DBU – **3193,4**
 - DBU – **1937,7**
 - **TOTAL: 11.325,65**
- Afregning for kridtordning
 - Fakturaer afsendt 22/4 (TOTAL=**7500,-**) tidsfrist sat til 1/5
- Afregning for kontingent
 - Afstemning om indkrævning af kontingent for 2015 hurtigst, evt. en deadline i henhold til aftale på generalforsamling!
 - Alle tilstedeværende enige om opkrævning er nødvendigt ASAP – deadline sættes til 4/5 2015 – Formanden har oprettet en midlertidig FC ROYAL konto som vil blive benyttet inden den endelige foreningskonto er oppe at køre.
 - Venø / Daugaard melder sig til at kræve ind, ved manglende betalinger!
- Overdragelsen af kasserer posten fra Jesper Hugger til Peter Strøm Christensen har voldt nogle problemer, som nu skulle være løst og den officielle foreningskonto vil komme op at køre hurtigst.
- Der er sponsorpenge på trapperne, forventet indtægt vil være **11.000,-** som opdeles 50/50 hvor den ene halvdel overføres direkte på vores materialekonto hos Sport24 og den anden halvdel overføres direkte til foreningskontoen.



- DGI Klubliv – **overføres til næste bestyrelsesmøde**
- Klubhæftet – **overføres til næste bestyrelsesmøde**

4. Sponsor

- Formanden har udarbejdet en opdateret sponsorkontrakt til Kongsvang hvor ændringen består i at opdele honoraret 50/50 til henholdsvis materialer og generel drift i klubben. **Kongsvang har accepteret den nye kontrakt.**
- Formanden planlægger at møde et møde hos Kongsvang for personligt at få underskrevet den nye sponsorkontrakt og samtidig vise ansigt på klubben og evt. præsentere en lille gave.
- FC Royal vil samtidig tilbyde Kongsvang at sponsere serie 5 også, da den nuværende aftale kun gælder for serie 2 holdet – bet25 trøjer SKAL nævnes og muligvis tilbyde at påføre logo herpå også!
- Thomas Olesens far arbejder hos Sparnord i Hirtshals. Han vil undersøge om de har interesse i at sponsere nye drikkedunke til begge hold. Holdbilledet fra træningslejren fremsendes hvor Sparnord præsenteres på bedste måde.

5. Old Irish Pub

- Hvad er status på aftalen? Strøm kontakter OIP (Thomas) for at følge op på den nuværende aftale.
- Hvordan skal vi bruge MOM gavekortet?!
 - Enighed om at påføre sidste brugsdato (14 dage frem i tid) og MOM opfordres til at medbringe det på OIP og benytte sig af kortet sammen med klubkammerater fra FC Royal. Der har dog også været god tradition for at MOM videregiver kortet til de festglade, såfremt man ikke selv har planer om en bytur.

6. Serie 2 / serie 5 - fremtiden

- Forslag fra TA om spillermøde for serie 2. Hvad ønsker spillerne fremadrettet, hvordan får vi aktiviteten til træning/kampe op?
- Hvad gør vi med serie 2 – skal vi fokusere på nye spillere som kommer til træning og melder til og risikere en nedrykning? Hvad er bedst for KLUBBEN?
- Skal fokus være at serie 5 rykker op i serie 4, eller at serie 2 overlever?
- Spillersituation i klubben? MANGE nye folk – hvad gør vi?
- Formandens udlæg: Adgang til begge hold og trænerne kan vrage og vælge (kun adgang til serie 2 såfremt niveau og ambition er til stede – KLUBÅND frem for HOLDÅND. KLUBBENS fremtid mener jeg skal prioriteres og ikke HOLDENES. Der er kommet stor tilgang af nye og unge spillere som prøver at finde deres plads i klubben. Dette er noget vi skal hjælpe dem med, da det er dem som skal føre



klubben videre på et tidspunkt. Derfor mener jeg at dette punkt skal drøftes i dag og fremadrettet for at være på forkant med de udfordringer dette vil medføre.

- Input fra alle.
 - Opskrift alla efteråret 2014 – oprykning af de dygtigste serie 5 spillere for at "presse" serie 2 folk til at kæmpe om pladserne.
 - Vi skal tale med både hold og spillere individuelt for at avle lysten til at ville træne/spille med serie 2.
 - Erkendelse af et on-going "generationsskifte" – mange nye folk på begge hold.
 - Mange nye og betalende spillere burde have buddet før "tilkaldelisten" benyttes.
- Dette punkt vil løbende blive diskuteret for at finde den rette sti for klubben så vi fortsat kan være den mest social/seriøse klub i Aarhus.
- Trænerteamet vil starte en dialog omkring "oprykning" af spillere samt aftale en dag for et serie 2 spillermøde.

7. Bødeminister

- Lars Ørgaard (serie 5 bødeminister) har lavet udkast til takster!
Holdsport er opdateret for serie 5's vedkommende og bødekassen er i fuld gang.
- Casper Venø taler med Lars Ørgaard om detaljer for at starte op for serie 2.

8. Andet

- Generalforsamling
 - Forslag om at flytte tidspunkt fra af bestyrelsesmøde fra træningslejr – for useriøst og spild af hyggetid.
 - Forslag
 - Til julefrokosten
Stemmer: 1
 - **I forbindelse med årets første træning i foråret (lørdag)**
Stemmer: 5
 - Til sommerfesten
 - Til den sidste træning i efteråret
- Det vedtages at fremtidige generalforsamlinger afholdes i forlængelse af årets første træning på kunstgræs. Denne vil blive placeret på en lørdag dag, og efterfølges af generalforsamling på et endnu ikke navngivet sted med mad (startersuppe) og efterfølgende hygge. YDERLIGERE DETALJER UDARBEJDES LØBENDE



9. Overføres til næste bestyrelsesmøde

FC Royal 2020 ??? - overføres til næste bestyrelsesmøde

- Skal vi lave en målsætning ? Evt. en 5 års plan –

Nye spilletrøjer - overføres til næste bestyrelsesmøde

- Skal vi have flere ?
- Formålet med de ekstra trøjer ?
- Ekstra Emblemer ?
- Ny tilbudsrunde til nytilkommende, OK med Sport24!

Øl til træning / kamp - overføres til næste bestyrelsesmøde

- Strøm / Mørk er ølkuske
- Hvad gør vi fremadrettet nu hvor OIP ikke giver øl inden kamp?

Facebook - overføres til næste bestyrelsesmøde

- Fungerer den nye opdeling efter hensigten?
- Lukket serie 2 og lukket serie 5 kontra en samlet ?

Socialminister (Ole) - overføres til næste bestyrelsesmøde

- Forslag til sociale begivenheder ?
- Sommerfest 20/6
- DM i Hyggebold
- Fanø Cup
- Torsdags Skrald
- Festugen (Bumperz 'n' Beers – v/JH)

Statistik - overføres til næste bestyrelsesmøde

- JH har påbegyndt statistik på Serie 5
- TA på serie 2 ?

Generalforsamling - overføres til næste bestyrelsesmøde

- Udarbejdelse af generalforsamling - forløb



10. To-do-liste

- Varmt vand på Viby Gym: Formanden beretter at der nu er varmt vand igen.
- Oprydning på Viby Gym. Formanden har udsendt en mail til de andre klubber omkring oprydning og at vi alle skal tage ansvar for at have en flot og ryddelig kampbane.
- Mål/net: Formanden arbejder fortsat med Viby Gym og Sport og Fritid om en løsning – opdatering følger!
- Materialestatus: Lægetaske – OK / Nye bolde SKAL indkøbes i foråret.
- Foreningskonto: Formanden taler med banken og påbegynder de nødvendige detaljer for oprettelse ASAP.
- Kontingent: Formanden udsender melding om betaling af kontingent via Facebook og Holdsport ASAP.